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Abstract (en)
[origin: RU2567362C1] FIELD: heating.SUBSTANCE: claimed system has at least one section. Every said section comprises lengthwise front side,
two parallel crosswise asides arranged perpendicular to said front side to define the crosswise direction and rear side parallel with said front side.
Every section comprises stepped rail channel of the front side. Said rail channel has two slide guides shifted relative to each other horizontally
and vertically. Stepped rail channel of rear side is arranged in mirror symmetry with said front side channel. There are also two mirror-symmetric
crosswise rail channels. Said rail channels have two slide guides shifted relative to each other horizontally and vertically. Vertical shift of crosswise
rail channel slide guides is identical to vertical shift of front and rear side rail channel slide guides. It comprises also at least one pair of sliding flaps.
Top flap rests on two top slide guides while bottom flaps rests on two bottom guides at sliding. Both sliding flaps can displace, given the pull-out
design, in crosswise direction and, given the lateral design, they displace in lengthwise direction between the opening and closing positions and can
displace one over the other at opening position.EFFECT: minimised quantity of structural elements.11 cl, 6 dwg

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Kühltruhenabdeckungs- System zur Abdeckung eines Kühlraumes (11) einer Kühltruhe (10) mit einer
Kühltruhenabdeckung (20;20'), die mindestens einen Systemsektor (21,22;21',22') aufweist, wobei jeder Systemsektor (21,22; 21', 22') eine
Frontseite (18), zwei zueinander parallele Querseiten (19,19') senkrecht zu der Frontseite und eine Rückseite (18') parallel zu der Frontseite (18)
aufweist. Weder Systemsektor (21,22;21',22') weist auf: ein treppenartiges Front-Schienenprofil (24), das zwei horizontal und vertikal zueinander
versetzte Gleitbahnen (70,71) aufweist, ein treppenartiges Rückseiten-Schienenprofil (24) spiegelsymmetrisch zu dem Front- Schienenprofil
(24), zwei zueinander spiegelsymmetrische treppenartige Quer-Schienenprofile (28), die jeweils zwei horizontal und vertikal zueinander versetzte
Gleitbahnen (70,71) aufweisen, wobei der vertikale Gleitbahnen-Versatz (v) der Quer-Schienenprofile (28) identisch ist mit dem vertikalen
Gleitbahnen-Versatz (v) des Front-Schienenprofils (24) und des Rückseiten-Schienenprofils (24), und mindestens ein Schiebedeckel-Paar (61,62;
63,64), wobei ein oberer Schiebedeckel (62; 64) in den beiden oberen Gleitbahnen (71) und ein unterer Schiebedeckel (61; 63) auf in den beiden
unteren Gleitbahnen (70) gleitend gelagert ist, wobei beide Schiebedeckel (61,62; 63,64) des Schiebedeckel-Paars in einer Schubvariante in
Querrichtung (16) und in einer Seitwärtsvariante in Längsrichtung (14) zwischen einer Schließposition und einer Öffnungsposition verschiebbar und
in einer Öffnungsposition übereinander schiebbar sind.
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